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Rozpoczęcie obrad o godz. 13 15 

 Zakończenie obrad o godz. 13 50                                                                         

 

 

P R O T O K Ó Ł   Nr XXXIX.2022 

NADZWYCZAJNEJ SESJI   

RADY  GMINY  USTKA 

DNIA 14 KWIETNIA 2022 ROKU 

 

Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Ustka w VIII kadencji (2018-2023) otworzył 

o godz.1315  Wacław Laskowski, Przewodniczący Rady Gminy Ustka. 

 Po powitaniu radnych wraz z przedstawicielami Urzędu Przewodniczący 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Nieobecni Radni: Danuta Charko, Dorota Szmit, Edyta Jakubiec. 

Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał informację o transmisji obrad: 

„Informuję, że w myśl obowiązujących przepisów ustawy o samorządzie gminnym 

obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Transmisja odbywa się na stronie esesja.tv, natomiast nagranie z obrad 

udostępnione zostanie na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Ustka i stronie 

internetowej gminy oraz stronie esesja.tv.” 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 

Głosowało  -  12    

Za   -  12 

Przeciw   -   0 

Wstrzymało się -   0 

 

Wyniki imienne głosowania: 

 

Za (12) 

Rafał Białek, Sławomir Fudala, Stefan Gruszczyński, Danuta Kaleta, Leszek 

Konarzewski, Marian Korbiel, Wacław Laskowski, Jerzy Moch, Jan Nieścioruk, Justyna 

Petrus – Zarzycka, Magdalena Petryk, Katarzyna Wyłupek. 
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Porządek obrad obejmuje: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) zatwierdzenie prawomocności obrad 

c) przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Ustka na 2022 rok; 

b) określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy przebywającym 

na terenie gminy Ustka w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego pań-

stwa. 

3. Podjęcie deklaracji dotyczącej przejęcia do zasobów mienia gminnego drogi 

zlokalizowanej na działkach ewidencyjnych nr 357/11 i 357/23, położonych  

w obrębie geodezyjnym Lędowo. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2  Podjęcie uchwały w sprawie:  

 

a) zmian w budżecie gminy Ustka na 2022 rok; 

 

Izabela Braczkowska – Skarbnik Gminy Ustka  

 Szanowni Państwo, proponuje się wprowadzenie do uchwały budżetowej 

upoważnienia dla Wójta Gminy Ustka na podstawie art. 111 Ustawy o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. Wprowadzenie tych upoważnień pozwoli nam na sprawniejsza pracę, 

ponieważ za każdym razem kiedy będzie zwiększany dla nas fundusz pomocy, 

nie będzie konieczności zwoływania sesji nadzwyczajnej. W związku z tym 

proponuje się wprowadzenie upoważnienia do dokonywania zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetu jednostki samorządu terytorialnego, w tym 

dokonywania przeniesień wydatków między działaniami klasyfikacji 

budżetowej, do dokonywania czynności, o których mowa w art. 258 ust.1                   

pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych, oraz do dokonywania zmian w planie 

wydatków budżetu jednostki samorządu terytorialnego związanych                         

z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych przez 

jednostkę, o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu tej jednostki. Ponadto 

proponuje się wprowadzenie po stronie dochodów i wydatków kwot: 149.294,00 

zł. Jest to kwota otrzymana z Funduszu Pomocy na realizację wypłaty 

świadczeń pieniężnych dla osób fizycznych zapewniających zakwaterowanie i 

wyżywienie dla obywateli Ukrainy. Ponadto 63.000,00 zł z przeznaczeniem dla 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na wypłatę świadczeń pomocy 

społecznej również dla obywateli Ukrainy.  
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Proponujemy wprowadzenie kwoty uzyskanej w ramach realizacji 

przedsięwzięcia pn. ”Poznaj Polskę”, tj. 33.348,00 zł, to zadanie będą 

realizowały Szkoły Podstawowe na terenie Gminy.  

Po wprowadzeniu tych zmian budżet zamknie się następującymi kwotami: 

Dochody: 59.280.317,67 zł. Wydatki: 76.498.431,67 zł. Przychody: 

18.650.114,00 zł. Rozchody: 2.432.000.00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie ww. projektu uchwały. 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 Czy to upoważnienie związane z wprowadzeniem zmian dotyczy jakiejś 

wysokości wydatków?  

 

Izabela Braczkowska – Skarbnik Gminy Ustka  

 Nie, nie ma tutaj określonej wysokości, w tej chwili nie znamy wysokości 

wydatków. Jest Fundusz Pomocy, gdzie składamy zapotrzebowania zgodnie           

z ilością przebywających osób, a jak wiemy to jest zmienne, ale nie ma 

ograniczeń kwotowych. 

 

Jerzy Moch – Wiceprzewodniczący Rady  

 Jaka kwota jest przeznaczona na osobę?  

 

Izabela Braczkowska – Skarbnik Gminy Ustka  

 Jeżeli chodzi o osoby fizyczne i podmioty gospodarcze to, jest to kwota 40zł, 

natomiast jeżeli chodzi o podmioty gospodarcze, świadczące usługi hotelarskie 

można pertraktować wyższe kwoty, mówi się o kwocie 70-80 zł/os. W tej kwocie 

osoba utrzymująca powinna zapewnić: zakwaterowanie, wyżywienie, środki 

czystości.  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Z tym, że szanowni Państwo to dotyczy podmiotów, które mają zawarta umowę                  

z gminą. Na dzień dzisiejszy, zawartą umowę mamy z dwoma podmiotami                      

i oczekujemy na decyzję Wojewody ponad stawkę 70 zł. Na chwile obecną, cała 

reszta – jeżeli będzie składała wnioski to, mówimy o kwocie 40 zł za osobę, za 

dzień.  

 Mówimy o dwóch miesiącach, od momentu przekroczenia granicy. Pobyt tych 

ludzi też ulega zmianie. Niektórzy są dwa miesiące, a niektórzy 3 dni. Do nas 

należy również weryfikacja zasadności złożonych wniosków o wypłaty. Cały 



5 
 

czas ilość osób narodowości ukraińskiej na naszym terenie się zmniejsza. W tej 

chwili oscylujemy, że jest ok. 700 osób i  dopiero teraz zaczynają do nas 

spływać wnioski o wypłaty. Wnioski można składać dopiero po miesiącu pobytu 

uchodźców u nas. Tendencja będzie na pewno rosnąca z każdym dniem. Nasze 

zapotrzebowania opiewają już na miliony, czy dostaniemy te środki? Trudno 

powiedzieć.  

 

Marian Korbiel 

 Czy są wnioski o zwiększenie stawki?  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Tak, są wnioski o zwiększenie stawki, ale ta decyzja nie należy do nas. My 

wnioski weryfikujemy pod katem, czy jest w ewidencji działalności 

gospodarczej, czy działalność jest zawieszona, czy płaci podatek z tytułu 

prowadzonej działalności, jeżeli wszystkie przesłanki są spełnione, taka 

informacja wysyłana jest do Wojewody, celem podjęcia ostatecznej decyzji.  

 

Rafał Białek  

 Czy coś wiadomo, czy ukraińscy obywatele, którzy mieszkają na terenie naszej 

gminy, wracają na Ukrainę?  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Mamy sygnały od pojedynczych osób, że z Ukrainy mają zapytania, czy stawią 

się do pracy? Ruch jest nieustanny wśród samych uchodźców, ale czy wracają 

do Ukrainy, czy wyjeżdżają do większych miast lub państw, trudno jest mi 

cokolwiek powiedzieć. Mając na uwadze naszą umowę o współpracę z miastem 

Anklam, 18 uchodźców zostało relokowanych z terenów naszej gminy do 

partnerskiego miasta Anklam i tam przebywają. To jest jedyna pewna 

informacja.  

 

Leszek Konarzewski 

 Ilu uchodźców jest na naszym terenie?  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Już mówiłam, że jest ok. 700 osób, wg stanu na dzień dzisiejszy tyle osób 

przebywa w ośrodkach, reszta w kwaterach prywatnych.  
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Marian Korbiel 

 Czy są jeszcze miejsca na przyjmowanie kolejnych uchodźców?  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Proszę Państwa, na bazie ośrodków, z którymi mamy podpisane umowy – mamy 

pewne limity, są też pojedyncze wolne miejsca. Te miejsca mogą ulec zmianie, 

ponieważ oni też się relokują. Także pojedyncze miejsca jak najbardziej, 

pamiętajmy też, że na bazie trzeciego ośrodka, który ma podpisaną umowę ze 

Starostwem Powiatowym z zarządzaniem kryzysowym, to są same dzieci z domu 

dziecka, które w Rowach będą najdłużej. Nie zapominajmy, że oprócz umów               

i wypłat na rzecz tych osób, którzy przyjęli uchodźców, jeszcze na barkach 

gminy spoczywa organizacja nauki tym dzieciom, które są w wieku szkolnym. 

Na bazie miejscowości Rowy, gdzie najwięcej mamy uchodźców, zostały 

zorganizowane oddziały szkolne, do których nauczyciele dojeżdżają, jak 

również organizowana jest dla tych dzieci, nauka języka polskiego. Natomiast 

w naszych szkołach przebywa około 10 osób w SP Objazda i w SP w Zaleskich 

oraz pojedyncze dzieci w Charnowie. Jesteśmy po kontroli Pani kurator                      

z Gdańska. Wszystko jest dobrze zorganizowane, wykorzystaliśmy sprzęt po 

zlikwidowanych szkołach, duża pomoc jest ze strony Pomorskiej Akademii                   

i ODNu, nauczyciele pochodzenia ukraińskiego świadczą również naukę                   

w języku ojczystym poszczególnych przedmiotów. Do czerwca jesteśmy pod tym 

względem zorganizowani.  

 

Danuta Kaleta  

 Mamy jeden dom dziecka?  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Tak, jest relokowany Dom Dziecka w rowach, na bazie ośrodka wczasowego 

„Lazur”, natomiast na bazie „Wydma Park” i „Baltica” przebywają matki              

z dziećmi. Natomiast ok. 300 osób to jest pobyt rodzin na bazie pojedynczych 

domów w różnych miejscowościach.  

 

Danuta Kaleta  

 Czy umowa opiewa na jakich okres? 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Na chwile obecną działamy w okresie dwumiesięcznym. Na dzisiaj „Baltica” 

zobowiązała się, że jest w stanie podpisać z nami umowę do końca roku. 

Natomiast reszta ośrodków szykuje się do sezonu. Jeżeli jakikolwiek problem 
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zaistnieje to, będzie to końcówka maja.  

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 Największy problem to chyba będzie z ośrodkiem „Lazur” i z domem dziecka              

w tej sytuacji?  

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 My nie negocjujemy, negocjuje Powiat, myślę, że wybierając ośrodek, temat był 

poruszany na samym początku, także nie widzę tutaj niebezpieczeństwa.  

 

Jerzy Moch – Wiceprzewodniczący Rady  

 Wiadomo, że jak są uchodźcy, to są wydatki – czy ze Skarbu Państwa spłynęły 

już jakieś środki do budżetu gminy? Jeżeli nie, to skąd bierzemy na to 

pieniądze? 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Na chwile obecną są środki, które zaczęły spływać z budżetu państwa. Dziękuje 

również wszystkim za zaangażowanie i wolontariat - jeśli chodzi o zakupy 

odzieży, spożywcze, wszystkiego co jest niezbędne, napływają do nas dary nie 

tylko od przedsiębiorców, ale również z całej Polski. jeśli uruchomione konto 

przy Stowarzyszeniu „Bene-Vita”, środki również ze Stanów Zjednoczonych, 

włączają się wszyscy, odzew jest niesamowity z całego świata. Na chwilę 

obecna jesteśmy zabezpieczeni, natomiast te środki, które otrzymujemy                  

z budżetu Wojewody, mają swoje przeznaczenie – tj. na wypłaty 40zł na osobę, 

to co wynika z przepisów prawa, jak również zwrot środków poniesionych na 

obsługę, tj. nadawanie numeru PESEl, wykonywanie zdjęć, mamy już 

urządzenia, które pozwalają nam działać już w terenie. Mamy w tej chwili ok. 

170.000,00 zł, ta kwota będzie sukcesywnie wzrastała, zgodnie ze składanym 

zapotrzebowaniem przez nas. Przerażają mnie tylko te milionowe kwoty, na ile 

starczy tych środków na poziomie rządowym, czy tutaj nie będzie jakiś cięć                  

i ograniczeń, ale na to nie mamy już wpływu, na chwile obecna będą to 

regulowały przepisy.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  -  12    

Za   -  12 

Przeciw   -   0 

Wstrzymało się -   0 
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Wyniki imienne głosowania: 

 

Za (12) 

Rafał Białek, Sławomir Fudala, Stefan Gruszczyński, Danuta Kaleta, Leszek 

Konarzewski, Marian Korbiel, Wacław Laskowski, Jerzy Moch, Jan Nieścioruk, Justyna 

Petrus – Zarzycka, Magdalena Petryk, Katarzyna Wyłupek. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy, przy 12 głosach „za” przyjęła Uchwałę               

Nr XXXIX.504.2022 stanowiącą zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

b) określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy przebywającym na 

terenie gminy Ustka w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka  

 Szanowni Państwo, 23 marca br. przyjmowaliśmy uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie gminy Ustka w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Jak wiadomo sytuacja cały 

czas jest dynamiczna, nawet akty rangi ustawowej podlegają zmianom,                    

w związku z tym stwierdziliśmy, że powinniśmy doprecyzować uchwałę i ta 

uchwała, którą dzisiaj przedkładam Państwu zawiera już szczegółowe 

uregulowania, wobec czego uchwała z dnia 23 marca br. straciłaby swoją moc. 

Na chwile obecną, wydaje nam się, że jest bardziej zgodna z aktualnym stanem 

prawnym, który też w międzyczasie uległ zmianie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie ww. projektu uchwały, 

a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  -  12    

Za   -  12 

Przeciw   -   0 

Wstrzymało się -   0 

 

Wyniki imienne głosowania: 

 

Za (12) 

Rafał Białek, Sławomir Fudala, Stefan Gruszczyński, Danuta Kaleta, Leszek 

Konarzewski, Marian Korbiel, Wacław Laskowski, Jerzy Moch, Jan Nieścioruk, Justyna 
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Petrus – Zarzycka, Magdalena Petryk, Katarzyna Wyłupek. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy, przy 12 głosach „za” przyjęła Uchwałę               

Nr XXXIX.505.2022 stanowiącą zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Podjęcie deklaracji dotyczącej przejęcia do zasobów mienia gminnego drogi 

 zlokalizowanej na działkach ewidencyjnych nr 357/11 i 357/23, położonych  

 w obrębie geodezyjnym Lędowo. 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy odczytał deklarację Rady Gminy 

Ustka dotyczącą przejęcia do zasobów mienia gminnego drogi zlokalizowanej w obrębie 

geodezyjnym Lędowo. 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka 

 Szanowni Państwo, droga w miejscowości Osiedle Lędowo, mowa tutaj                        

o ul. Bosmańskiej, której status na dzień dzisiejszy jest Skarbu Państwa                    

w zarządzie Starosty Słupskiego. Jest możliwość diametralnej przebudowy przy 

użyciu środków rządowych i Ministerstwo Infrastruktury wyraźnie mówi, że 

jeżeli wyłoży środki finansowe na ten cel to, droga ta musi mieć określony 

statut, a więc powinna być drogą gminną. Myślę, że wyremontowaną drogę 

jesteśmy w stanie przejąć, natomiast też nie powinniśmy ustawać w wysiłkach, 

żeby ta droga miała charakter drogi typowo wojskowej. Wprawdzie droga 

prowadzi do osiedli zamieszkiwanych przez ludność cywilną, natomiast również 

prowadzi do jednostek wojskowych. I gdybym miała mówić o ilościach osób,              

to mówimy o niespełna 100 mieszkańcach gminy, a przeszło 3000 ludzi 

pracujących na terenie jednostek wojskowych, z powiatu, z kraju i świata. 

Myślę, że warto wykonać ten pierwszy krok, aby poprawić stan techniczny tej 

drogi. Z zapowiedzi Ministerstwa Infrastruktury wynika, że droga byłaby 

poszerzona do 7,5 m, miałaby być o podwyższonym standardzie, pod pojazdy 

ciężkie, jak również wyposażona w infrastrukturę typu ścieżka piesza, 

rowerowa i oświetlenie.  

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 Trudno nie zgodzić się z tą deklaracją. Droga leży na terenie administracyjnym 

gminy Ustka. W sytuacji, w której będą spełnione wszystkie te warunki 

związane z, tak naprawdę w najistotniejszej kwestii, z nakładami finansowymi 

na drogę, którą trzeba zmodernizować, a potem kwestia utrzymania drogi, tak 

jak wszystkich innych dróg, którymi gmina zarządza i są w jej zasobach 

komunalnych, także jestem na „tak”, pod warunkiem spełniania wszystkich 

kwestii, o których jest mowa w deklaracji.  
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Stefan Gruszczyński  

 Pani Wójt, to jest odcinek od ronda w kierunku koszar?  

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka  

 To jest odcinek od tablicy, teren zabudowy na granicy miasta i gminy Ustka – 

nasz, który mielibyśmy przejąć, po szlaban z poligonem. Natomiast remont 

dotyczyłby odcinka od poligonu do ronda przy ul. Darłowskiej w Ustce. Ścieżka 

pieszo – rowerowa łącznie z chodnikiem i oświetleniem zaczynałaby się od 

ronda przy Lidlu, a kończyła przy wjeździe na poligon, z tym, że obejmowała by 

też wykup, wywłaszczenie terenów, aby również nie obarczałyby budżetu gminy. 

Wszystko łącznie z projektem to jest kwestia środków rządowych.  

Stefan Gruszczyński  

 Jeżeli mówimy o szerokości 7,5 m, to pytanie brzmi, czy wykonawca jest w stanie 

zachować te parametry?  

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka  

 To już pytanie nie do mnie, natomiast analizując mapy, widać, że po stronie 

prawej - jadąc w stronę poligonu, jest dość spory pas we własności Agencji 

Mienia Wojskowego, myślę, że tutaj nie będzie problemu z poszerzeniem. 

Natomiast są rozwiązania techniczne, zabezpieczające skarpy, które będą już 

zmartwieniem projektanta i wykonawcy. Jeżeli miałabym się o cokolwiek 

troszczyć to, nasuwa się pytanie, czy most będzie wystarczający tonażowo, czy 

będzie znowu do przebudowy, czy będą poszerzać go o ścieżkę rowerową, czy 

ścieżka rowerowa będzie odrębnym ciągiem komunikacyjnym. Na chwilę                     

obecna, myślę, że za wcześnie jeszcze, aby o tym mówić.  

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 O ile dobrze rozumiem, to nie będą nasze zmartwienia w kwestii mostu, czy 

ścieżki tylko wszystko póki co, będzie po stronie finansów rządowych                           

i ewentualnie inwestora zastępczego w postaci Starostwa Powiatu Słupskiego, 

który będzie to fizycznie realizował, a my drogę dopiero przejmujemy                       

w momencie jej fizycznego wykonania i odbioru.   

Anna Sobczuk – Jodłowska – Wójt Gminy Ustka  

 Z tym, że wydaje mi się, że przy takim schemacie, inwestorem głównym                     

w granicach administracyjnych gminy – gmina, a w granicach 

administracyjnych miasta – miasto. Razem z miastem będziemy brali czynny 

udział  w całym procesie, to nie będzie tak, że za nic nie odpowiadamy. Naszym 

zadaniem będzie uczestniczenie i nadzorowanie samego wykonawstwa projektu 
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drogi. Natomiast za wcześnie, aby mówić o szczegółach, bo wydaje mi się, że 

będziemy zdani na łaskę i nie łaskę Ministerstwa, bo to oni będą dyktować 

warunki. Planuje się wykonanie tej drogi w ciągu pięciu lat od momentu 

podjęcia decyzji i podpisania wstępnej umowy z inwestorem zastępczym.  

 

Wobec braku zapytań,  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 

Głosowało  - 12 

Za   - 12 

Przeciw   -   0 

Wstrzymało się -   0 

Wyniki imienne głosowania: 

Za (12) 

Rafał Białek, Sławomir Fudala, Stefan Gruszczyński, Leszek Konarzewski, Wacław 

Laskowski, Jerzy Moch, Jan Nieścioruk, Katarzyna Wyłupek, Danuta Kaleta, Marian 

Korbiel, Justyna Petrus – Zarzycka, Magdalena Petryk. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła ww. deklarację 

stanowiącą załącznik Nr 3. 

 

Ad. 4.        Zakończenie obrad. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1350  

zamknął obrady XXXIX nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

              

 

Protokół sporządziła:                                                                        

Natalia Słatwińska  


